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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-11-04 
 

Plats: Strands IF:s kansli kl. 18.30–19.30 

Närvarande: Anna, Anders, Camilla, Ewa 
Frånvarande: Terese 
 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Utifrån grundmallen 
Föregående protokoll Godkändes. 
Uppföljning av 
fattade beslut/hänt 
sen senast 

 Anders har deltagit på sponsorträff på Sparbanken. 
 Tre aktiva har varit på kastläger i Falun och två personer har gått 

ledarutbildning.  
 En tränare har deltagit i ledarutbildning/tränarforum i Umeå och 

samtidigt deltog två aktiva på utvecklingsträff/träning. 
 Tränarmöte har hållits 1 nov. 
 Övrigt tas eftersom under mötet. 

 
Ekonomi  Fortsatt under kontroll. 

 Fondansökningar. Klart att vi fått pengar från Länsförsäkringar för 
träningen på I Balans.  

 Klart att våra elitavtal kan förlängas även det kommande året. Det 
kommer att förtydligas en del i de ekonomiska riktlinjerna vad som 
ska gälla/förväntas. Framför allt förtydligande gällande personlig 
ansökan, att årsplan ska lämnas in för var och en och att 
avstämningar bör ske under året.  

 
Blodomloppet  2025 års lopp går av stapeln 26 maj.  

 Sanktion sökt. 
 Kontinuerliga centrala möten 1 g/mån.  

 
Mötesfrågor  Träningsmaterial har tagits från Glysis och delats ut till grupperna. 

Behov finns att köpa in ytterligare lite småsaker, till exempel mjuka 
bollar, hopprep, gummiband, mjuka spjut. Ok att det görs. 

 Träningsgrupper. Nuvarande:  
Knatte - födda 2020–2018 
Lilla födda 2017 
Lilla födda 2016 
Lilla födda 2015 
Mellan - födda 2014–2013 
Ungdom – de äldre 

 Tävling Gävle 14 dec. Förhoppningsvis kommer några aktiva att åka 
på denna tävling. Intresserade tränare finns. Kanske finns även 
intresserade föräldrar som vill följa med och heja och umgås? 

 Gemensamma värdeord, vision för Strands IF. Vi inom friidrotten 
kan förmodligen hämta inspiration från vår skrift ”Den svartvita 
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tråden” och skicka in. Camilla kommer också att fortsätta delta i 
Utvecklingsgruppen, nästa möte senare denna vecka. 

 Tränings-/tävlingskläder. Snart är det klart. Provningskvällar kommer 
att bli på House of Martens. 

 Gemensam träningsaktivitet i Bollnäs? Möjligt den 23–24 nov? Anna 
kollar upp med tränare i första hand. 

 Träningsdag i Uppsala. Ungdomskommittén i Mittsvenska hälsar alla 
ungdomar födda 2010 - 2012 välkomna till en träningsdag i Uppsala 
30 nov. Positivt och bra tillfälle om några aktiva och ledare vill och 
har möjlighet att delta där.   

 Julmiddag? Enas om att ha en gemensam middag för ledare och 
styrelse i början av nästa år i stället. Tanken är avslut för 2024/tack 
samt upptakt, diskussion och idéer inför kommande år. Anna 
återkommer med förslag på tid och plats. 
 

Nästa sektionsmöte 2 dec kl. 18.30. Sannolikt på kansliet.   
 

Mötet avslutas Tack för idag! 
 

 


